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in de roos  
         Jaargang 02 

        Januari 2016                                                

 

PvdA Nieuwsbrief  

Het nieuwe jaar 2016 is al weer drie weken 

jong! Toch wensen wij u ook langs deze weg een 

mooi jaar toe, waarin we met elkaar het sociale 

geluid hoog in het vaandel zullen houden!  

Ook een goede start met deze eerste 

Nieuwsbrief in 2016 waarin door vele PvdA-ers 

plaatselijk en regionaal een bijdrage is 

geleverd. Veel leesplezier! 

    Inhoud 

- In demografische prognoses kun je niet 
wonen…(vrij naar Jan Schaefer) 
door Peter van Huissteden wethouder PvdA 

- Kwijtscheldingsbeleid PvdA HHNK 

door Marjan Leyen Waterschappen 
- En dan zit je ineens in de Provinciale   

Staten door Aukelien Jellema PvdA NH 
- Eenzame Kerst  

door Haye van der Werf betrokken PvdA 
lid en webmaster 

- Halve waarheid 

door Ed Bausch  
voorzitter bestuur PvdA Bergen 

- PvdA en zwijnen 
door Jaap Sterk  betrokken PvdA lid 

- Geef uw mening en/of commentaar! 

door Haye van der Werf  
- Levendige discussie en visiewerk-  

groepen. 

  

In demografische prognoses kun je niet 
wonen… (vrij naar Jan Schaefer) 
Woensdag 6 januari: een dag van uitersten. 

Woensdagavond: Een grote groep starters 

meldt zich in het sportcafé in de Watertoren 

in Egmond om geïnformeerd te worden over de 

voortgang van het CPO-project (Collectief 

Particulier Opdrachtgeverschap) Allemaal zijn ze  

 

 

 

geïnteresseerd in de vijftien koopwoningen 

die op het terrein van het voormalig zwembad  

gebouwd zullen worden volgens het principe van 

collectief particulier opdrachtgeverschap. Het 

feit dat realisatie misschien wel vier jaar op 

zich zal laten wachten, was voor slechts een 

enkeling echt een probleem.  

 

  
De vijftien vroegste aanmelders straalden een 

aanstekelijk enthousiasme uit. Van de bijna 

vijftig starters, op twee na allemaal uit 

Egmond aan Zee en Egmond aan den Hoef  

komen, die zich hebben aangemeld voor het 

project zijn zij de uitverkorenen die straks 

mogelijk een betaalbare woning in hun dorp 

kunnen kopen. Belangrijkste vraag: “Hoe kunnen 

we ons uitspreken vóór eigen tuintjes en 

schuurtjes?” In een eerdere presentatie van 

de landschapsarchitect had die zich uitgelaten 

voor een gezamenlijke tuin en tegen de, in zijn 

ogen, burgerlijke schuttingen- en 

schuurtjescultuur. 

Dan woensdagochtend: In het PORA Ruimte 

(een maandelijks overleg van wethouders uit de 

regio die ruimtelijke onderwerpen in hun  

portefeuille hebben) vertelt een ambtenaar 

van de Provincie hoe het demografische plaatje 

van onze Provincie er over 25 jaar uit zal zien. 

En belangrijker: welke consequenties dat voor 

de woningbouwprogramma’s in de gemeentes  

zal hebben. De boodschap: de woningbehoefte 

in de MRA (metropoolregio Amsterdam) zal  

nog flink gaan groeien. Daar zal dus gebouwd 

moeten worden. Noord-Holland Noord zal 

daarentegen een piepkleine groei laten zien.  
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Het toevoegen van woningen moet slechts 

mondjesmaat worden toegelaten. Op het  

scherm vertoonde de ambtenaar een overzicht 

van de Noord-Hollandse gemeenten en hun 

toekomstige benodigde woningvoorraad. En de 

vergrijsde en ontgroende gemeente Bergen? 

Bergen (NH): indicatieve woningbehoefte in 

2040:  -400 woningen (400 minder dus dan in 

2015) 
Mijn vraag aan de provinciale ambtenaar:  

“Hoe ga ik uw verhaal vanavond in Egmond aan 

Zee vertellen aan de ruim 30 starters die zich  

wel hebben opgegeven voor de vijftien 

woningen maar niet tot de gelukkigen 

behoren?” 

 

Peter van Huissteden 
Wethouder Volkshuisvesting 

 

PvdA Hoogheemraadschap Holland 

Noorderkwartier> Kwijtscheldingsbeleid 

De laatste bestuursvergadering van 2015 van 

Hoogheemraadschap Hollands Noorderkwartier 

vond plaats op 16 december. Belangrijk 

discussiestuk was het kwijtscheldingsbeleid. 

Binnen ons schap is het mogelijk om voor 

kwijtschelding in aanmerking te komen als men 

in de bijstand zit en geen vermogen heeft. Dat 

is heel mooi en goed geregeld. Extra daarop 

hadden we al in het collegeprogramma bepaald 

dat de regeling ook voor AOW-ers zou moeten 

gelden. Hiervoor moest de norm wat worden 

aangepast. 

In de vergadering van december wilden wij nog 

een stap verder gaan met een tweetal 

voorstellen. Dat hebben we samen gedaan met 

andere partijen zoals de Algemene Water-  

schap partij en 50PLUS.  Ons eerste voorstel 

om huizenbezitters die figuurlijk onder water 

staan (en met een inkomen op of onder het 

bijstandsniveau) kwijt te kunnen schelden 

haalde een grote meerderheid. Dan ons tweede 

voorstel. Voor ondernemers die op of onder 

het bijstandsniveau leven zou de regeling ook 

 

 

 
moeten worden opengesteld, 

vinden wij. Dat lijkt een vanzelfsprekendheid 

maar is niet geregeld binnen ons schap. Het 

heeft namelijk nogal wat voeten in aarde en de 

uitvoering is ingewikkeld en daardoor kostbaar. 

Onze motie heeft het met een krappe 

minderheid helaas niet gehaald. Wel heeft het 

dagelijks bestuur toegezegd om een en ander 

uit te gaan zoeken. De regeling kan dan wellicht 

in 2017 alsnog worden ingevoerd. 

 

Marjan Leyen 
Waterschappen 

 

En dan zit je ineens in de Provinciale Staten 

Nou ja, ineens…. daar moet je natuurlijk wel 

iets voor dóen! Daarbij doel ik niet op het 

schrijven van sollicitatiebrieven, het voeren 

van gesprekken met de kieslijstcommissie of 

het doen van een assessment. Dat traject ligt 

voor de hand. Ik heb hierbij meer in gedachten 

dat, áls je aspiraties voor de Staten hebt, je 

heel goed moet nadenken over wát dat 

lidmaatschap nu eigenlijk inhoudt. Zelf had ik 

één periode ervaring als raadslid in de 

gemeenteraad van Den Helder. Een 

statenlidmaatschap is daar wel enigszins een 

‘voortborduren’ op, maar toch ook weer héél 

erg anders. Zo herinner ik mij de deskundig-

heidsbevordering over de provinciale  

begroting. De ambtenaar verantwoordelijk voor 

financiën had het in zijn betoog op een gegeven  

ogenblik over een ‘klein bedrag’ van 0,7 miljoen 

dat ergens overbleef. Dat zijn bedragen 

waarvoor een gemeenteraad in een middelgrote 

stad als Den Helder het bed onmiddellijk  
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uitgebeld wordt. In het provinciale ligt dat, 

met een totale begroting van ruim 500 miljoen, 

een tikkie anders.  

 

Staten versus gemeenteraad. Een beetje te 

vergelijken maar ook weer niet. Grotere 

bedragen, dikkere dossiers, complexere 

vraagstukken en natuurlijk handelend over heel 

veel meer mensen dan alleen de inwoners van je 

eigen gemeente.  

 
 

In onze Noord Hollandse fractie is mij de 

portefeuille Natuur, Landbouw en Milieu 

toebedeeld. Dat was ook nog wel ‘een dingetje’. 

Ik ben (was) namelijk niet zo’n ‘natuurmens’. 

Dat wil zeggen dat ik altijd met volle teugen  

van de natuur (het Helderse strand en de 

duinen!) heb genoten maar dat ook ik een van 

de velen was die het allemaal maar ‘for granted’ 

nam.  

Inmiddels weet ik beter; natuur moet je 

respecteren, koesteren, maar vooral onder-

houden! Dus daar zet ik mij vanuit mijn 

portefeuille vanaf nu voor 100% voor in. Het 

extra onderwerp waarover ik mij verder buig is 

het dossier Schiphol. Daarbij gaat het op dit 

moment vooral om het terugdringen van 

geluidsoverlast voor omwonenden en de 

kwaliteit van de lucht in de Schiphol-omgeving.  

 

Voor inwoners van de BUCH-gemeenten zeker 

een punt van aandacht, dus belt u of mailt u mij 

vooral als ik hierin iets zou kunnen betekenen. 

We zijn in deze Statenperiode  inmiddels 

alweer bijna een jaar op streek. Graag 

informeer ik u in de komende nieuwsbrieven 

over de onderwerpen die mijn portefeuille 

aangaan.  

 

 

Hebt u zelf onderwerpen die u vanuit 

provinciaal PvdA-perspectief nader toegelicht 

zou willen zien, dan verneem ik dat graag via de  

redactie. Dan klim ik, of één van mijn 

fractiegenoten, graag in de pen.  

 

Aukelien Jellema     

PvdA Provincie NH  

06-12416056    

 

Eenzame Kerst 

Ik weet niet hoe het u vergaat maar tegen de 

Kerst overvalt mij altijd een groot gevoelen 

van vergevingsgezindheid en mededogen. Zo 

ook het afgelopen jaar. 

Weet niet of het de leeftijd is, de tijd van het 

jaar of een primitieve reactie op alle agressie, 

het chagrijn en de nutteloze woede die zich in 

de loop van het jaar hebben opgekropt. 

Die vergevingsgezindheid en het mededogen 

richten zich op bijna iedereen. Zowel 

geliefden, vrienden of kennissen in mijn 

directe omgeving, maar ook degenen die verder 

afstaan en die ik slechts ken uit de krant, de 

politiek of het openbare leven. 

Zij allen profiteren van mijn neiging hen niet 

langer zaken kwalijk te nemen die eerder juist  

aanleiding waren tot blinde woede, grove 

verwijten of ongenuanceerde bejegening. 

Natuurlijk geldt het niet iedereen: terroristen, 

moordenaars, kinderlokkers of een voormalige 

knuffelcrimineel die zijn zusters koeioneert en 

bedreigt kunnen op geen enkel begrip rekenen. 

Maar er blijft een flinke groep over die wel 

profiteert van deze 'eindejaars coulance'. 

Daaronder vallen dus ook directeuren-

bestuurders, toezichthouders, museumbazen 

en anderen uit de wereld  van cultuur, 

onderwijs of de volkshuisvesting. 

Let wel: het zijn verschillende werelden en de 

bron van irritatie kan ook wezenlijk verschillen. 

Maar ik ben nu eenmaal in die branches actief 

(geweest) dus u kunt zich voorstellen dat ik 

extra aandachtig hun reilen en zeilen volg. 
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En laten we wel wezen: er is nogal wat aan de 

hand in die sectoren. Het afgelopen jaar  

hebben de kranten immers bol gestaan van 

misstanden, wangedragingen, scheve schaatsen 

en communicatiestoornissen. 

De Maseratiman bij Rochdale, de leiding van 

het ROC Leiden of de directeur van de Appel in 

Amsterdam. Op veel plaatsen is er veel fout 

gegaan. 

 

En ook in Bergen valt wat dat betreft wel het 

een en ander waar te nemen. Van een andere 

schaal en gelukkig zonder enig spoor van 

zelfverrijking of bevoordeling van familie. 

Maar daarvoor is het dan ook een dorp. 

Veel hebben betrokkenen aan zichzelf te 

wijten. Geldingsdrang, megalomanie en het 

onvermogen of de weigering kritische 

tegenstand te organiseren: het zijn allemaal 

karaktertrekken of gedragingen die het echec 

hebben ingeleid en veroorzaakt. Maar vooral 

ook hebben de wegkijkende omgeving of de 

lakse toezichthouders de neerwaartse spiraal  

versterkt of versneld. Maar dat laat onverlet 

de individuele verantwoordelijkheid.  

Dat gezegd hebbende voelde ik tegen het 

einde van het jaar toch bekommernis met de 

betrokken hoofdrolspelers. 

 
 

“Voor mij zullen hier geen kaarsen branden. Ik 

voel mij als een kerstboom zonder piek.”  

Dat zingt André Hazes in zijn hit “Eenzame 

Kerst”. En zo stel ik me voor dat het de 

feestdagen toeging in de huizen van degenen 

die – nu zonder werk - niet anders kunnen dan 

hun zonden overdenken. 

 

 

 

 

Zo'n jaareinde gun je toch eigenlijk (bijna) 

niemand! Ik hoop dan ook dat u een vredige en 

onbekommerde Kerst heeft gehad en wenst u  

een heel leerzaam, sociaal en voorspoedig 2016! 

 

Haye van der Werf 
betrokken PvdA lid 

 

Halve waarheid 

Waarom zit ik niet in de politiek? Of 

preciezer: waarom  bekleed ik niet een 

vertegenwoordigende functie, in een 

gemeenteraad, in de Staten of anderszins? 

 

Diverse malen, op diverse plekken kwam de 

aansporing langs: joh, kandideer je, je hebt wat 

te vertellen. Dat geloof ik ook wel, dat ik iets 

te vertellen heb. Overigens heeft ieder mens 

zijn verhaal. Misschien is het wél zo dat ik wel 

een bovengemiddelde ‘verwoorder’ ben. 

Dus ik heb ook wel eens gedacht.... 

 

Maar in de politiek, dus in een raad, in de 

Staten of anderszins krijg je te maken met 

het fenomeen van ‘halve waarheden’. 

Kijk, en daar wringt het voor mij. 

In een vorig bestaan was ik hoofdredacteur 

van een omroep. Ik deed ook interviews. Het 

jaarlijkse televisiegesprek met de 

burgemeester, de interviews met de 

wethouders. Ik ben toen echt het onder- 

scheid tussen communicatie en informatie gaan 

zien. Als de burgemeester of een wethouder 

een antwoord formuleerde op mijn vragen 

beschouwde ik dat als communicatie. Als ze 

waren uitgesproken zei ik: ‘en nu de andere 

helft’. Die kreeg ik er lang niet altijd uit. 

En het leidde ook wel tot irritatie. Niet bij mij, 

want ik vond het mijn opdracht om de 

waarheid, de héle, boven tafel te krijgen. 

 

Zo vreselijk vaak denk ik als ik wethouders, 

raadsleden, Statenleden en anderszins hoor 
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praten: vriend of vriendin:  vertel nou eens het 

hele verhaal. Waarom niet? Déél het met ons.  

Nu zijn wij, ik zeker, bijna altijd wantrouwig 

richting politiek en dat is jammer. 

Communicatie heeft gewonnen in dit tijdperk. 

Informatie is de verliezer. De informatie is 

bijna altijd gekleurd of het is maar de helft. 

Gelogen wordt er misschien niet, een halve 

waarheid wordt wel verborgen gehouden. 

Het nieuws over het loslaten van regelgeving 

over kustbebouwing: de VVD-minister van 

infrastructuur (dezelfde die de prachtregel 

van geen 130 km op de snelwegen terugdraaide 

en zo de herrie en stank weer terugbracht 

naar het oude niveau) vindt dat lagere 

overheden prima zouden kunnen handelen in 

hun regio aan de kust: wel of geen flats of 

huizen op het strand. 

Ik geloof er niks van. Ik geloof ook niet dat 

onze bestuurders in onze gemeente dat kunnen. 

De eerste rectie van de betreffende 

wethouder spreekt boekdelen: hij vindt de 

reactie van beschermende natuurorganisaties 

als ‘voorbarig’. Dat wekt meteen mijn 

wantrouwen. Een mooi voorbeeld van halve 

waarheid. Hij heeft veel meer informatie. 

Je vóelt dat de projectontwikkelaars in de rij 

voor zijn bureau staan. Je voelt het. Hij wéét 

dat, maar zegt het niet.  

 

Waarom zegt ons College niet gewoon: leuk 

gedacht, minister, maar in onze kuststreek 

doen we geen bebouwing aan zee, de ruimte dat 

is de kracht van onze gemeente. Punt. 

Nu wordt het weer marchanderen, te hoop 

lopen tegen projectontwikkelaars, die per 

definitie niet het algemeen belang dienen, maar 

vooral het eigen. Op dezelfde manier als ze het 

bouwen van woningen tegenhouden voor minder 

bedeelden en voor anderen die kleiner willen 

gaan wonen. 

Misschien kan onze partij in het College de 

waarden verdedigen die in onze partij  

 

 

 

belangrijk zijn: een natuur die vrijelijk voor 

iedereen bereikbaar is. Niet voor niets heeft 

het gewest PvdA-gewest Noord-Holland de 

Roel de Wit-prijs ingesteld, voor voorvechters 

voor bereikbare natuur, in stad en platteland.  

 

 
 

Een andere belangrijke waarde: werken aan 

vermindering van woningnood: bouwen voor 

minder bedeelden en voor inwoners die kleiner 

willen wonen. Ook dan moet je stand houden 

tegen projectontwikkelaars. 

Ik hoop dat we aan het eind van dit jaar iets 

zijn gevorderd met deze belangrijke PvdA-

waarden. 

 

Ed Bausch 
voorzitter bestuur PvdA Bergen 
 

PvdA en zwijnen 
De PvdA en zwijnen heeft in eerste instantie 

niets met elkaar te maken, maar ik zal voor de 

welwillende lezer dit probleem uitleggen. 

Laat ik beginnen met onze partij, waar ik al 

heel lang lid van ben met een kleine 

onderbreking, toen een Kamerlid het geen 

probleem vond om in specifiek gevallen een 

atoombom te willen gebruiken. En ja nu zit ik 

eigenlijk met de JSF waarvan onze 

vakbondsman Wim Kok zegt dat ‘ie’ kerntaken  

heeft. Wat bedoelde hij? 

Voor mij blijf: De politiek bemoeit zich wel met 

jou en mij, dus zullen wij daar heel serieus op 

moeten reageren! 

 

Dit jaar heb ik me toch afgevraagd waarom doe 

ik dit nog steeds op mijn leeftijd! 
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Naast het serieuze werk heb je ook 

ontspanning nodig en nu ik al 8 jaar van Drees 

trek heb ik redelijk wat vrije tijd.  

Vanaf mijn 10de jaar verzamel ik schelpen en 

dat is nog telkens heel ontspannend. Bij 

Schoorl neem ik schelpen gruis mee en dan  

verbaas ik mij steeds weer wat ik voor de 

honderdste keer vind.  Kleine zeeëgels – zee 

boontje een Wenteltrapje.  Bitium Reticullatum 

een heel spits horentje van 12 mm hoog een 

Trapgeveltje met een Heremietkreeft er in 

enz. een roggenei van de Stekelrog of eieren 

van de Hondshaai. 

 

Sinds 8 jaar maak ik in speksteen allerhande 

dieren, zoals nijlpaard, eekhoorn, bruine beer 

en veel ijsberen. 

Deze beren van speksteen gaan nog heel lang 

mee en de ijsberen van nu trekken zich terug 

in de bossen en gaan op bruine beren lijken. 

Voor mij als timmerman blijft hout ook heel 

boeiend, bij een vriend waar we een week kunst 

‘deden’, lag een beukenstam van rond 80 cm. 

Aan het eind van die week was die stam met 

behulp van onder andere een kettingzaag, 

herkenbaar als een bruine beer. 

 

 
 

Oh, ik begon met de PvdA en zwijnen. 

Nu ben ik bezig met een wild zwijn in 

eikenhout, 70 cm lang, 42 cm breed en 55 cm 

hoog, voor mijn schoonzoon in Middelburg. Hij 

leverde de werktekening en ik heb een stuk 

inlands eiken gekocht (een omgevallen boom uit 

Leeuwarden). Wanneer ik met dat zwijn bezig 

ben, ben ik echt even niet meer van deze 

planeet. Heerlijk, het is heel belangrijk om in  

 

 

deze gekke tijd zo nu en dan jouw eigen ding te 

doen. 

 

Jaap Sterk 

betrokken PvdA lid 
 

Geef uw mening en/of commentaar! 

heerwerf@gmail.com 

Haye van der Werf 
webmaster PvdA Bergen 
Doet u mee? 

Geef uw mening en commentaar op de lokale, 

landelijke en wereldpolitiek op de website! 
Elke zinnige of zelfs onzinnige maar 

beschaafde bijdrage wordt geplaatst en wie  

weet krijgt u weerwoord of juist 

medestanders. 

Een respectabele partij als de PvdA - met een 

wethouder! - doet mee in het publieke debat en 

de leden zijn dan de gangmakers! 

Stuur uw bijdrage naar heerwerf@gmail.com  

en beleef na plaatsing uw eigen 'fifteen 

minutes of fame'! 

 

Levendige discussies! 

Hebt u belangstelling een brede fractiebij-

eenkomst bij te wonen en /of aan een van de 

visiewerkgroepen deel te nemen? Dat kan, vrije  

toegang en het verplicht u tot niets!  

Deze fractiebijeenkomsten worden gehouden  

in de Zeezaal aan de Jan Ligthartstraat.  

De data en tijden voor 2016 zijn te vinden op 

de website www.bergen.pvda.nl 

 

De wekelijkse fractiebijeenkomsten zijn op  

maandagavond vanaf 20.00 uur in de Jan 

Ligthartstraat. 

Voor de (brede) fractiebijeenkomsten hoeft u 

zich niet op te geven. 

De visiewerkgroepen 

Volkshuisvesting  Haye van der Werf 

Schoorl Klopt  André van der Leij 

Sociaal Beleid  Johanne Hendriks 

    Karin Kindt 

mailto:heerwerf@gmail.com
mailto:heerwerf@gmail.com
http://www.bergen.pvda.nl/
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Voor de visiewerkgroepen kunt u zich opgeven 

bij de redactie johanne.pvda@ziggo.nl 

 

                    Samen bouwen 

      aan een stevig PvdA fundament 
 

Hebt u vragen / opmerkingen stuur uw bericht 

naar johanne.pvda@ziggo.nl  

of bel 06-51980614 

 

Wilt u meer weten over de PvdA afdeling 

Bergen? Kijk op www.bergen.pvda.nl. 

Meer weten over de besluitvorming binnen de 

gemeente Bergen? 

Kijk op www.raadbergen.nh.nl  

 

Bent u geen lid van de PvdA en leest u deze 

Nieuwsbrief toch? U kunt zich aanmelden voor 

deze Nieuwsbrief bij johanne.pvda@ziggo.nl. 

 

 

be our guest 

 

 

mailto:johanne.pvda@ziggo.nl
mailto:johanne.pvda@ziggo.nl
http://www.bergen.pvda.nl/
http://www.raadbergen.nh.nl/
mailto:johanne.pvda@ziggo.nl

